



၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဝင်ခွင့်ကံစမ်း လေ့ကျင့်လျှာ

Elmwood Village Charter School – Hertel

မြေရှ ဟူတယ်လမ်း၊ ဘတ်ဖလို၊ ဧ အိတ် ၁၄၂၀၁
 ဖိအိမ်း။ ။ ၇၁၆-၄၂၄-၀၅၅၅ ဖက်။ ။ ၇၁၆-၄၆၄-၃၆၀၀

<p>EVCS ဝင်ခွင့် ကြောင်း</p>	<p>Charter ကျောင်းစဉ်းစား စဉ်းပိုင်ဖြစ်ပေး ခစု ဖြစ်ပတ်၊ စာအိမ်းကလေးစဉ်းစား ငှဲ ဂံလ ဝင်ခွင့်ကျောင်းကို ဝင်ယူအေဘျာ ကလေးစဉ်း ပပ ဝင် ကလေးတိုင်းတွက် ဖွင့်လှီးခြင်း ဖြစ်ပတ်၊ ဤလေ့ကျင့်လျှာကို ဖြီးခြင်းဖြင့် အေအူနရ နအိ ညီစခ စု စပေးအိုင်ပပ။ စဉ်းစားခွင့်ခြင်း ဝင်ခွင့်ကံစမ်းခြင်းပေတွင် ခြေခ ပတ်း။</p>
<p>ဘက်စုံကျော်ပရိုဂရမ်</p>	<p>K-၄ တအိမ်း တွက် ၂၀၁၉-၂၀၂၀</p>
<p>Charter ကျောင်း စိမ်း</p>	<p>Elmwood Village Charter School Hertel</p>
<p>Charter ကျောင်း တွက် ကိစ္စယံနအိ ခ က် လက်</p>	<p>မြေရှ ဟူတယ်လမ်း၊ ဘတ်ဖလို၊ ဧ အိတ် ၁၄၂၀၁ ၇၁၆-၄၂၄-၀၅၅၅ cpetit@elmwoodvillageschool.org www.evcsbuffalo.org</p>
<p>လေ့ကျင့်လျှာအေအူနရ နအိ တိုက်တတ် ဝင်ကံစမ်း နက်</p>	<p>ဧပြေ ၁၊ ၂၀၁၉</p>
<p>ကံစမ်းစဉ်း နက်ပေး ငှဲ အေအူ ၅၅ ဟူတယ်လမ်း၊ ဘတ်ဖလို၊ ဧ အိတ်</p>	<p>ကြာပတ်အေအူ၊ ဖိပပ ၄၊ ၂၀၁၉ အေ ဖြ အေအူနပ။ ကံ စိမ်းစဉ်း စ ခစု ဖြီးလှီးကို ဖ တ်ကြီး ပပပတ်း။ ကံ စိမ်းစဉ်း လေ့ကျင့်လျှာစဉ်းစား ဝင်ကံစမ်းစဉ်း စက်စိတ် ဖိုန ကြောင်းကြီးပပပတ်း။ နလဒ် ဖြီး ဖိအိမ်းဖြင့်ပေးစိမ်း စဟိုတ်ပပ။</p>
<p>ကံစမ်းစဉ်း နက် တွက် လမ်း လေ့ကျင့်လျှာကို စိမ်းလှ ခစုစဟိုတ် ပေးပို နနအိစဉ်း Elmwood Village Charter School မြေရှ ဟူတယ်လမ်း၊ ဘတ်ဖလို၊ ဧ အိတ် ၁၄၂၀၁ ၁၀၀ ပြ နအိ- ဝင်ခွင့်လေ့ကျင့်လျှာ လေ့ကျင့်လျှာ - Christina Petite ခိုန cpetit@elmwoodvillageschool.org</p>	<p>လေ့ကျင့်လျှာစဉ်းစား ကို ချက်ပပ တို င်းနရပိုင်ပပပတ်း။</p> <ul style="list-style-type: none"> • www.evcsbuffalo.org/enrollment/applications-admissions/ <p>• လူကိုယ်တိုင် EVCS Main Office န်းခ အိ အ အက် စ အေအူနပ စ အေအူ အေအူနပ၊ တအလှူ စ အေအူ • တယ်လပဖိအိမ်းဖြင့် ၇၁၆-၄၂၄-၀၅၅၅ (၁၄ စိမ်း၊ လ ဖို ဖြီး ခို ဖြီး ၁ စက်စိတ်စဉ်းစား ပေးပေးအေအူ လေ့ကျင့်လျှာကို ဖြင့် ပေးပို နပပတ်း)</p> <p>၂၀၁၉-၂၀၂၀ EVCS ကံ စိမ်းစဉ်းစား ဝင်ကံစမ်း လေ့ကျင့်လျှာစဉ်းစားကို ခိုန တိုက်တတ် ဝင်ကံစမ်း ပံခြင်း ခိုနစဟိုတ် ပေးပို နခြင်း ဖြီး ဧပြေ ၁၊ ၂၀၁၉ အေအူနပ ပြ လိုပပပတ်း။</p> <p>၇၀ယံတအိမ်း ကျောင်းစဉ်းစားစဉ်းစား လေ့ကျင့်လျှာစဉ်းစား အိ အပအင်ဘျာ ၃၁ တွင် ခက် ၅၅ ဖြီးပပ ဖြီးပပပတ်း။</p>

*Elmwood Village Charter School စ လက်ရ ကျောင်းစဉ်းစား၊ EVCS ဝင်ခွင့် စ ခစု ဖြီး ဝင်ခွင့် နှင့် Buffalo တွင် အေအူ နှင့် ခိုန
 ကလေးစဉ်းစား
 ပို ခိုန ဖြီးပပပတ်း။*

Elmwood Village Charter School Hertel ဘတ်ဖလို၊ ဧ အိတ် ၁၄၂၀၁ ဖက် ဖက် ဖက် ဖက် ဖက်
 • တအလှူအေအူ၊ ၂-၄-၂၀၁၉- အေ ဖြ စ ၇:၃၀
 • တအလှူအေအူ၊ ၂၀၀-၂၀၁၉- အအက်စဉ်းစား စ ၁၀:၀၀
 ကြ တရံနင်းပေးနအိ စလို့ ယပ၊ တီခို ခိုနစဟိုတ် ခိုန လှူအေအူနပိုင်ပပပတ်း။

EVCS Hertel ဝင်ခွင့်ကံမ်း လေ့ကျက်လျှောက်

EVCS Days Park: နှင့် EVCS Hertel တွက် ဘမ်းခြိုး လေ့ကျက်လျှောက် ဖြစ်ခွင့် နပပမ်း၊ ကံမ်းခြင်း၊ ဘမ်းခြိုးပ ပြ လိုပမ်း ဖြစ်ပမ်း
ရှုံးငို င်းနင်းကံမ်း စ ရှိုးခြင်း ပြ စ်းစဟိုတ်ပပ။ ကျောင်းရှိုးစျိုးစ်း EVCS ဝင်းစျိုး တွင်း ပြောင်းရွှေ့အိုင်စ်း စဟိုတ်ပပ။

ခွဲ ခြားကံမ်း စျိုးပိုင်ကံမ်း- charter school ဘ်း တိုင်းနင်းရှိုး၊ စွမ်းပျိုးနွှဲ၊ ရှုတ၊ ကျိုးစ တတ်စ တ်ခ ကံမ်း၊ စာအိုင်စ်းစျိုး၊ ဂျက်နင်း ဖွဲ ဖ်းစျိုး၊ ပျင်ခြင်းစျိုး ခိုနစဟိုတ်ယနစဟိုတ် တိုင်းစကျစ် ကံမ်း၊ ချိုးကံမ်း၊ လူစ်း၊ ဘျှု၊ ယူပပ၊ ကိုးကွယ်စျိုး ခိုနစဟိုတ် စ်းရှိုးင်းဘက်လျှူစျိုး တိုနကံမ်း၊ ခြေခ ခြင်း ပပ ဝင် စ်းဘ်း ဥပဒေချား င်း ယုတ်စျိုးစျိုး ချေ ခြေခ ခ ကံမ်းစျိုးစျိုး င်း စ်းဘ်း ကျောင်းရှိုးကံမ်း စ ခွဲ ခြားကံမ်း စျိုး ခြင်း ခိုနစဟိုတ် ဝင်ခွင့်ကံမ်း ကာအ်နာတ်ခြင်းတိုနကံမ်း ပြ စ်းစဟိုတ်ပပ။ ကျောင်းတိုကျောင်းစ်း၊ ကျောင်းခိုန ဝင်ခွင့် တွက် လေ့ကျက်လျှောက်ရှုံးငိုကံမ်း လက်ခ နန နအ် ခိုနစဟိုတ် တင်ပိုနလျှူနအ် တွက် ကျောင်းရှိုး ခိုနစဟိုတ် စ ရှိုး စ (ဝင်ခွင့်စျိုးစ်းပ၊ င်တျုစ်း၊ ချိုးပျိုးကံမ်း၊ ဘောင်းစ်းစျိုး ခ အ်တွင် တက်ကျောက်စျိုး ခ ဘ်းတိုနကံမ်း ခိုန) စ်းဘ်း ရှုံးငိုကံမ်းစျိုးစ်း ပြ လိုပ်ခနအ် စလို့ ပပ။

လေ့ကျက်ရှိုး ကျောင်းရှိုး၏ ဘောင်း ခ ကံမ်း လက် - (ဝင်ခွင့်လေ့ကျက်ရှိုးကျောင်းကျောင်းတိုဥပပ တွက် ဘမ်းခြိုးပကျေ လေ့ကျက်လျှောက်ရှိုး င်းပမ်း တင်ပိုနနပပစ်း။)

*ကျောင်းရှိုး၏ အချက်အလက်: စ်း	*ကျောင်းရှိုး၏ ပ်စ စ်း		
*ကျောင်းရှိုး၏ စွမ်းအင်နာကသနွှဲ			
*ကျိုးစ (တိုခို ရှိုးပပ)	ကျိုးစ	စ	
စ်းလ ပျိုး	အ ယတ် / လမ်း		
	စ်းစကျိုး	ပြီးအယ်	ပျိုးနာကံမ်းတ
လေ့ကျက်ရှိုး တမ်း- (၂၀၁၉-၂၀၂၀တွက် K-4 တမ်း)	စ တ်ခ ကံမ်း- ဂူဝယ်တမ်းကျောင်းရှိုးစျိုး အပင်ဘျှု ၃၀ ၂၀၁၈ တွင် ဘက် ၅၂၊ ပြီးပမ်း ဖြစ်စ်း။		
လေ့ကျက်ရှိုး ကျောင်းတွင် လျှိုးတူ လေ့ကျက်ရှိုး ပြ အေကျေ စွမ်းခ င်း (စျိုး) ရ ပဟလျိုး?	စွမ်းခ င်း စ်း	လက်နတမ်း၊ ပြီး င်း ကျောင်း	
ကယ်ရှ် ရ လ င်၊ စွမ်းခ င်း၏စ်း၊ ပြီး င်း လေ့ကျက်ရှိုး ၇၂, ၅၀ တမ်းကို ရှိုးပြပပ။	စွမ်းခ င်း စ်း	လက်နတမ်း၊ ပြီး င်း ကျောင်း	
	စွမ်းခ င်း စ်း	လက်နတမ်း၊ ပြီး င်း ကျောင်း	

စ ဘျိုးစ်း အ်းစျိုး ခ ကံမ်း လက် -

စ ဘျိုးစ်း အချက်အလက်: စ်း	စ ဘျိုးစ်း ပ်စ စ်း		
ကျောင်းရှိုးများ င်း တေ့ပ်ပို			
စ်းလ ပျိုး	အ ယတ် / လမ်း		
	စ်းစကျိုး	ပြီးအယ်	ပျိုးနာကံမ်းတ
ဖိုအ်း အ ယတ် - ကော်းစ်းပြ ချ် နေ ယျက်ခိပပိုစွမ်း ဖေငပြပမ်းပပ။	စ်းလဖိုအ်း	စ်းဖိုအ်း	လိုင်
ပမ်းစမ်းလ လ ပျိုး ပျိုးစ်းကြမ်းစျိုးခြင်း ပပပျိုး ဖေငပြပမ်းပပ			
စ ဘျိုးစ်း အ်းစျိုး လက်စ တ်-	နကံမ်း -		

